
10 dages forespørgsel til Borgmesterens Afdeling vedr. kommunens formåen til at betale regninger 

 

Kære Jacob 

 

Jeg deltog i en erhvervspolitisk debat på OfficeLab Kirstinelund. Der var en debat og alvorlig hård kritik af 
kommunens formåen til at betale sine regninger til tiden til mindre erhvervsvirksomheder for det arbejde 
de har udført for kommunen. 

Jeg var lamslået over at høre virksomhedernes oplevelser om kommunen ikke betaler til tiden og at 
virksomhederne må vente urimeligt længe på deres penge.  

 

Jeg ønsker oplyst 

 Er det en bevist kommunal beslutning ikke at betale virksomhederne til tiden 
 Kommunens regler for at betale virksomheder for deres arbejde 
 Om der aktuelt sker brud på reglerne  
 Hvor ofte kommunen har overskredet betalingsfristen, og hvor stor forfalden gæld kommunen har 
 Hvilke initiativer der kan sættes i gang for at kommunen bliver bedre til at overholde 

betalingsfristen 

 

Kærlig hilsen 

Jette  

Den 10. november 2017 


